



**Commune de  
WOLUWE-SAINT-LAMBERT**

Avenue Paul Hymans 2  
1200 Bruxelles

Tél : 02.761...7.11

Fax : 02.772.25.67

[www.woluwe1200.be](http://www.woluwe1200.be)

[info.com@woluwe1200.be](mailto:info.com@woluwe1200.be)

Le 1 septembre 2020

Chers parents,

*La commune de Woluwe-Saint-Lambert vous propose de suivre un cours de français qui vous permettra de comprendre l'environnement social et scolaire de votre enfant.*

*Cela vous aidera à pouvoir mieux suivre et encourager votre enfant dans son parcours scolaire.*

*La communication avec les adultes en charge de votre enfant à l'école sera facilitée.*

*Le cours se donnera deux matinées par semaine (mercredi et vendredi, de 9h à 11h50) du 9 septembre au 30 juin 2021 pendant les semaines scolaires.*

Objectifs du cours : apprendre les bases de la langue française pour

- comprendre le vocabulaire de l'école
- comprendre les documents donnés à votre enfant
- pouvoir communiquer oralement et par écrit avec les adultes en charge de votre enfant
- connaître les activités de votre enfant dans l'école
- comprendre les activités proposées à votre enfant en-dehors de l'école

*Le professeur proposera des exercices oraux et écrits, utilisera des documents authentiques (des formulaires ou des instructions reçus par votre enfant par exemple), et vous proposera des petits exercices à réaliser à la maison.*

*Le professeur vous accueillera dans une ambiance détendue qui vous permettra de rencontrer d'autres parents et d'apprendre à communiquer en français avec plaisir.*

Modalités :

- prix : 81€ pour le semestre de septembre à février (54€ pour le semestre de février à juin)
- inscriptions : <https://fr.woluwe1200.be/cours-de-langues>
- plus d'infos sur [www.cclm.be](http://www.cclm.be) ou par mail à [cours.cclm@gmail.com](mailto:cours.cclm@gmail.com)

Le Secrétaire communal.

Patrick LAMBERT.

Le Bourgmestre.

Olivier MAINGAIN.

1 september 2020

Dear parents,

The municipality of Woluwe Saint-Lambert offers you to take a French course which will provide you a better comprehension of the social and educational environment of your children.

This will help you encourage and follow your children school career in a better way.

Furthermore, the communication with adults who take care of your children is to be facilitated by the learning of French.

The course will take place two mornings a week from 9:00 am to 11:50 am (Wednesday and Friday), from 9 September to 30 June 2021 during the weeks of school.

Course objective : Learn the basics of the French language to:

- Understand school vocabulary
- Understand the documents given to your children
- Be able to communicate orally and in writing with the adults who take care of your children
- Know about your kids activities around the school
- Understand the activities proposed to your kids outside of the school

The teacher will suggest oral and written exercises, she will make use of genuine documents such as formularies and instructions received by your children for instance.

You will be given little exercises to do at home.

The teacher will welcome you in a relaxed atmosphere which will provide an opportunity to meet other parents and learn to communicate gladly in French.

Terms of payment:

- 81 € for the September to February semester
- 54 € for the February to June semester

Registration terms:

- <https://fr.woluwe1200.be/cours-de-langues>

For additional information:

- [www.cclm.be](http://www.cclm.be),
- or contact us by e-mail: [cours.cclm@gmail.com](mailto:cours.cclm@gmail.com)